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Szilvási Anita polgármester  
Köszöntötte a képviselő társait, a hivatal dolgozóit és a megjelenteket, megállapította, hogy az 

5 tagú képviselő-testület 5 tagja jelen van, az ülés határozatképes, azt megnyitotta. 

 

Napirend: 

1.) Tájékoztató az Önkormányzat eddigi eredményeiről, 2024. évi terveiről  

(Előadó: Szilvási Anita polgármester) 

 

Szilvási Anita polgármester 

Elmondta, hogy mivel ez a ciklus utolsó közmeghallgatása, az eddigi évek történéseit, 

megvalósult beruházásait szeretné ismertetni, majd rátérne a 2024-es új tervekre. 

 

Nem volt egyszerű az elmúlt pár év. Küzdöttünk a posta bezárásával, aztán jött a Covid, 

jégkár 2 évben is, a háborús helyzet, az energiaválság. Azonban az Önkormányzat 

működőképes és jelentős megtakarítással rendelkezik, a gépjárműadó elvonása ellenére is.  

A legnagyobb problémának a bizonytalanságot tartja, aminek egyik példája a közvilágítás 

kérdése. A folyamatosan változó piaci folyamatok miatt racionális döntést nehéz hozni, 

szerencsére ebben a kérdésben jó döntést hozott a testület, mikor nem fogadta el 2 évre a kb. 

20 forintról kb. 220 Ft-ra emelkedő ajánlatot, ami ma kb. 80 Ft. 

Elmondta, hogy azt tapasztalta, hogy a közösségi életnek a teljes ellehetetlenítése történt, csak 

egy nagyon szűk réteg az, aki eljár rendezvényekre. Sajnos nehezen mozdíthatók ki az 

emberek.  

Meglátása szerint a hivatal jól működik, jó kollégákkal dolgozunk, ügyfélbarát hozzáállás 

segítőkészség, felelősség tudat a jellemző rájuk. Más településekkel, intézményekkel, állami 

szervekkel, kisebbségi önkormányzattal, egyházakkal jó kapcsolatot ápolunk. A 

kormányhivatali ellenőrzéseken is mindent rendben találtak. 

Az óvoda maximális létszámmal működik. Funkcionálisan két csoporttal megy, ami a 

gyermekek fejlődése szempontjából nagyon jó. Új konyhai kisegítő került felvételre.  
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A Könyvtár üzemel, de sajnos gyakorlatilag alig látogatják. Új kolléga került kinevezésre, aki 

nagyon jól ellátja a feladatát.  

A szociális gondozás, idősek nappali ellátása jól funkcionál. Sokat kirándulnak, jó közösség 

alakult ki. Az Énekkar továbbra is töretlenül működik. A Sportegyesület is rendben megy. A 

Polgárőrségre mindig számíthatunk. Szerencsére az Orvos és a Védőnői szolgálattal sincs 

probléma. A Posta átkerült a 610-es boltba, Sztányi úr működteti. Előnye, hogy hosszabb a 

nyitvatartási idő, hátránya, hogy messzebb van.  

A közbiztonságra sem lehet panasz, nagyobb bűncselekmény nem volt a településen.  

A vízmű nem lett átadva az államnak. Vas- és mangántalanító berendezés került beszerzésre, 

ezáltal a próbaüzemben el tud indulni, és ez valamint a Vörösmarty utca végén levő átkötés 

jelentős vízminőség javulást fog eredményezni. 

A közfoglalkoztatásnál 17 főt alkalmazunk, sajnos kevés a férfi. Velük a település 

tisztántartása megoldott. Sok segítségnyújtást vállaltunk, ilyen például: a kiskertek 

felszántása, hogy az önellátást támogassuk, illetve jégkár okozta törmelék elszállítása stb. 

Az önkormányzatnál továbbra is működik az ingyenes ételosztás és tanyagondnokunk kb. 80 

fő részére szállít ki kedvező árú menüt. 

Idén a diákmunkások órakeretét tovább csökkentették, már csak 4 órában 4 fő dolgozott 

nálunk. A szociális tűzifát a korábbi évekhez hasonlóan megpályáztuk és kiosztásra is került. 

A rendezvényekről a teljes lakosságot értesítjük. Az érdeklődés alacsony, ettől függetlenül 

továbbra is mindent tőlünk telhetőt megteszünk a kulturális élet előmozdítása érdekében.  

2019-ben kötelezettségekkel terhelten vettük át az önkormányzatot, az előző testület 

pályázataiból adódóan, jelenleg jelentős többlettel zárjuk az idei évet, nagyságrendileg 20 

MFt-os megtakarítással rendelkezünk. Megpróbáltunk minden pályázati forrást kihasználni, 

kis pályázatokon is indultunk (ivartalanítás, kommunális eszköz beszerzés, fásítás) azonban 

az önkormányzat mozgástere korlátozott.  

Felsorolta a megvalósult beruházásokat, felújításokat, melyek a következők: 

1. Elkészült az egyedi szennyvízkezelő rendszer, ezt még az előző testület indította el. 

Nem teljes a siker, jelenleg is zajlanak a garanciális munkálatok. Körülbelül 10 %-a, 

amivel probléma van. 

2. Kamera beruházás, szintén az előző testület kezdte el. A közbiztonságot jelentősen 

segít.  

3. A falubuszt sikerült lecserélni. 

4. Az Idősek nappali ellátása szolgálat megkezdődött a volt Posta épületének megvétele 

és részbeni felújítása után, jelenleg 30 fővel működik. 

5. A játszótér sok eszközzel bővült. 

6. A Szabadság tér és a Hősök tere útburkolata felújításra került. 

7. A Szőlőhegyre vezető út új aszfaltburkolatot kapott, a Szőlőhegy belső útja és a Pörösi 

út kőburkolattal lett ellátva. 

8. A Kiskorpádért Egyesület MFP pályázaton nyert összegéből a Református templom 

alapjának megerősítésére kerül nemsokára sor. 

9. Elkészült a színpad fedés a sportpályánál. 

10. Új buszmegállók kerültek kihelyezésre.  

11. A volt varrodából Ifjúsági közösségi tér kialakítása valósul meg pályázati forrásból, 

mely előreláthatólag jövő nyárra fog befejeződni. 

12. A bolt előtti járda térkővel való burkolása rövidesen befejeződik. 

13. Az Önkormányzatnál az emeleti tárgyaló és a kultúrház egy része került saját forrásból 

felújításra, valamint légkondicionáló került beépítésre a tetőtéri irodákba. 

14. Rendezvények: minden évben amikor lehetett megtartottuk a március 15-ét, június 4-

ét, október 23-át. Tartottunk húsvéti, haloweeni, illetve karácsonyi játszóházat, az idén 
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is lesz december 1-jén. A mikulás ünnepség december 6-án lesz a gyerekeknek. Idősek 

ünnepségét is megtartottuk, és idén december 14-én lesz a falukarácsony. 

15. Falunapokat majdnem minden évben megtartottuk, egyik évben a jégkár miatt 

elhalasztásra került. 

16. Nyári tábort szerveztünk. Idén 4 héten keresztül, ebben a SZASZK nagyon sokat 

segített. 

17. Keddenként énekkari próbákat, péntekenként tornát tartanak 

18. Kiskorpádért Egyesület 3 napos programjára a faluból kevesen jöttek, de más 

településekről sokan voltak kíváncsiak. 

 

Beszámolt a jövőbeni terveiről, melyek a következők: 

1. Hivatal felújítása. 

2. Posta udvarának beparkosítása – saját forrásból emlékpark a díszpolgároknak. 

3. Kiskereszti út szilárd burkolattal való ellátása továbbra is napirenden van. 

4. Ledes közvilágítás – pályázatból szeretnénk megvalósítani. 

5. Fiók gyógyszertárat is szorgalmaznánk, de ez egyenlőre nem sikerült. 

6. Hősök tere utáni híd felújítása. 

7. TOP-os pályázat rendezvények lebonyolítására 

 

Elmondta, hogy továbbra is alapvető fontosságúnak tartja az önellátásra, a közösségi 

önfenntartásra berendezkedést, egy működő közösség megerősítése, de ebben sajnos nem 

sikerült előrelépni. 

 

Köszönetet mondott mindazoknak, akik bármilyen formában segítették a falut. Megköszönte a 

testület, valamint a hivatali dolgozók munkáját.  

Kérte, mondják el észrevételeiket, tegyék fel kérdéseiket. 

 

 

Hozzászólások, kérdések 

 

Pikler József, Kiskorpádi lakos 

Két kérést tett fel, egyik hogy igényeljenek telepített sebességmérőt a településre, mert 

nagyon nagy a forgalom, főként a kamionok száma jelentős. 

A másik, hogy lehetséges-e a temetőben a ravatalozóhoz egy fedett teraszt építeni. 

Megköszönte a testület munkáját. 

 

Szilvási Anita polgármester 

Több testületi ülésen szóba került a gyorshatás. A Rendőrség csak akkor állítja fel ezt a fix 

sebességmérőt, ha az önkormányzat biztosít egy dobozt, amely a megadott feltételeknek 

megfelel. Sajnos ez kb. 8 Millió Forintba kerül. Az aláírásgyűjtést elkezdését javasolta.  

A ravatalozó felújítása jó ötlet. A Magyar Falu pályázat lehetőség van a temető felújításra is, 

mi a járda felújításban gondolkodunk, a térkövezés folytatását terveztük, de 6 Millió Ft-os 

keretbe nem biztos, hogy beleférne. A Hivatal felújítására 50 Millió Ft-os pályázatot írtak ki, 

sajnos csak egy választható. 

 

Knoch-Vajay Mária Kiskorpádi lakos 

Kérdezte, hogy nem-e lehetne valahova az önkormányzathoz egy pénzkiadó automatát 

kihelyezni, mivel messze van a posta, és az időseknek nehezére esik kimenni oda pénzt 

felvenni. 
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Sebestyén Mónika alpolgármester: 

Elmondta, hogy egyeztetett az OTP-vel. Azért nem helyez ki ATM-et, mert kevés 

számlavezető lakos van az OTP-nél, csak abban az esetben hoz ki automatát, ha az 

önkormányzat fizeti. 

 

Szilvási Anita polgármester 

Véleménye szerint más banknál is meg lehet kérdezni, megígérte, hogy utánajár a dolognak. 

 

Több hozzászólás nem lévén a polgármester megköszönte a részvételt és további szép 

estét kívánt. A közmeghallgatást bezárta.  

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

 dr. Mészáros Renáta Szilvási Anita 

 jegyző  polgármester 

 

 

 

 

 

Kissné Tóth Andrea 

megbízott kirendeltség-vezető, jegyzőkönyv vezető 


